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NOTIFICATION

The following notification is being circulated in accordance with Article 10.6.

	1.
	Member to Agreement notifying:  KINGDOM OF BAHRAIN
If applicable, name of local government involved (Articles 3.2 and 7.2):       

	2.
	Agency responsible:  Standards and Metrology Directorate (BSMD)

Name and address (including telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available) of agency or authority designated to handle comments regarding the notification shall be indicated if different from above:  

Ministry of Industry and Commerce

P.O. Box 5479, Kingdom of Bahrain

Tel: (+973) 1757 4880

Fax: (+973) 1753 0730

Email: bsmd@commerce.gov.bh
Website: http://www.moic.gov.bh

	3.
	Notified under Article 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], other:       

	4.
	Products covered (HS or CCCN where applicable, otherwise national tariff heading.
ICS numbers may be provided in addition, where applicable):  Canned sweet corn

	5.
	Title, number of pages and language(s) of the notified document:  Canned sweet corn (11 pages, in Arabic and 10 pages, in English).

	6.
	Description of content:  This draft technical regulation specifies the requirements stated in the Gulf standard GSO "Canned sweet corn" under clauses 8 and 12 (packaging and labelling) as mandatory requirements. It specifies that the whole kernel pack shall be designated as, either "Brine" or "Liquid Pack" when a salt (NaCl) brine liquid medium is used. Or, "Vacuum pack" or "Vacuum packed" if the liquid packing medium does not exceed 20% of the total net weight of product and the container is closed under conditions creating a high vacuum in the container. It also describes the label requirements such as: name of the product, packing type medium, production date and expiry date. 

	7.
	Objective and rationale, including the nature of urgent problems where applicable:  To maintain consumer protection. 

	8.
	Relevant documents:  Canned sweet corn (11 pages, in Arabic and 10 pages, in English).


	9.
	Proposed date of adoption:  

Proposed date of entry into force:  
	(
	To be determined

	10.
	Final date for comments:  60 days from the notification date

	11.
	Texts available from:  National enquiry point [ X ] or address, telephone and fax numbers, e-mail and web-site addresses, if available of the other body:       
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通             报

以下通报根据TBT协定第10.6 条分发
	1.
	通报成员： 巴林王国

如可能，列出涉及的地方政府名称 ( 3.2条和7.2 条)：

	2.
	负责机构：  标准计量管理局(BSMD)

	3.
	通报依据的条款 2.9.2 [ X ], 2.10.1 [   ], 5.6.2 [   ], 5.7.1 [   ], 其他:       

	4.
	覆盖的产品 ( 如可能，提供产品的HS 或 CCCN编码, 否则提供国家减让表中所列关税税目号。如可能，可另提供国际标准分类ICS号):    罐装甜玉米

ICS:     67.060   



HS: 2005.8000

	5.
	通报文件的标题, 页数和使用语言:    罐装甜玉米（11页，阿拉伯语；10页，英语）

	6.
	内容简述:  本技术法规草案规定了海湾标准GSO“罐装甜玉米”的第8条和第12条（包装和标签）中所规定的要求为强制性要求。本法规规定了全玉米粒包装在使用盐(NaCl)水液体介质时，应当指定为“盐水”或“液体包装”。或者，如果液体包装介质不超过产品总净重的20%，并且容器是在容器内产生高真空的条件下密封的，指定为“真空包装”或“真空包装品”。法规同样还规定了标签要求，诸如：产品的名称、包装介质类型、生产日期和有效期。

	7.
	目标和理由, 如是紧急措施，说明紧急问题的性质:  
坚持消费者保护

	8.
	相关文件:   罐装甜玉米（11页，阿拉伯语；10页，英语）

	9.
	拟批准日期:  
拟生效日期:  
	(
	待定

	10.
	提意见截止日期:   自通报日期起60天

	11.
	文本可从以下机构得到：国家咨询点 [X] 或其他机构，地址、 电话和传真号, e-mail 地址和网址:  



